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《2011年小学毕业升学考前突破》

内容概要

《2011年小学毕业升学考前突破:英语》内容简介：基础突破共8套。2009年、2010年全国各地小考试卷
中出现频率最高、最典型的真题分类汇编。听力、字母与语音、词汇、甸子、情景交际、完形填空、
阅读理解、书面表达。会考突破共6套。2009年、2010年全国小考试卷精选。湖南省长沙市岳麓区试卷
、江苏省常熟市试卷、天津市和平区试卷、广东省试卷、河北省试卷、青海省试卷。
重点学校突破共4套。2009年、2010年全国68所名牌小学冲刺重点中学训练试卷精选。名校名师真题，
充分展现了名校名师卓有成效的训练方法。
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《2011年小学毕业升学考前突破》

章节摘录

　　I was bom （出生） in a small river. When I was young， the river was my home. I did notknow my father
or mother， but I had many， many brothers and sisters. I swam and played with them.　　At that time I did not
look like my father or mother. I had no legs， but I had a long tail （尾巴）. So I looked like a fish.　　Then my
tail become shorter and shorter （变得越来越短）. And now I have four legs and avery short tail.　　I know Im
going to have no tail at all soon （不久）. Im going to be like my fathermother. Then Im going to jump out of the
water. Im going to live on the landthe water too， Im going to eat a lot of insects （昆虫 ） a lot of bad insects.　
　What am I？　　A crow is sitting in a big tree. She has a big piece of meat in her mouth. "My babies will havea
nice breakfast，" she thinks.　　An old fox is looking for （寻找） his breakfast. He sees the meat. "How can I
get that pieceof meat？" he thinks.　　"Good morning， Mrs Crow，" says the fox sweetly. "How are you？"　
　But the crow doesn t say a word 词）.　　"You have very nice babies， Mrs Crow，" says the fox very sweetly.
"How are they？ May Isee them？"　　Still （仍然 ）， the crow doesn t say a word.　　"You are very
beautiful， Mrs Crow. And you have a beautiful voice （声音）， too，" saysthe fox very， very sweetly. "Will
you sing a song for me？"
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《2011年小学毕业升学考前突破》

编辑推荐

　　基础突破共8套　　会考突破共6套　　重点学校突破共4套。
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《2011年小学毕业升学考前突破》

精彩短评

1、先按学习板块进行专项测试，再进行综合考查，有节奏、有难度，是一套不错的小学生复习材料
。
2、在书店看到这本试题，感觉不错，买回家让孩子闲时做。
3、学校里的老师要求买语文的，我看了英语的评价也很不错！应该对学生有帮助！
4、挺好的，答案也很详实！
5、价格公道，物有所值，值得一做
6、买了此份考前突破又有得忙啦。
7、对知识点总结得不错
8、帮朋友孩子买的，说挺好
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